
Afdelingsmøde med afdeling: 
Afholdt den: 

Afdeling 20 – Rødkælkevej ekstraordinært 
6. september 2017 

Antal fremmødte beboere: 85 

Antal stemmeberettigede husstande: 67 

Deltagere fra selskabet og adm.: Claus Krag. Jimmi Eibye. 

Underskrift formand: 
 
 

Underskrift referent: 
 

    

Dagsorden: Referat: 
 

1) Forretningsordnen Forretningsordenen blev godkendt 

2) a) Valg af dirigent: a) valgt blev: Claus Krag 

 b) Valg af stemmeudvalg: b) valgt blev: Kurt Jensen, Jimmi Eibye 

 c) Valg af referent: c) valgt blev: Jimmi Eibye for Driften  

3) Indkommet forslag: 
administrativ fejl 

 
Allan Larsen redegjorde for den admini-
strative fejl der er sket i administrationen. 
I foråret 2016 blev der udarbejdet en lang-
tidsplan for 2017 på baggrund af afdelin-
gens oplyste økonomi som herefter blev 
godkendt på beboermødet i september 
2016. 
Det har siden vist sig at afdelingens øko-
nomi ikke hang sammen. 
 
Aktiviteterne i 2017 er udskudt ud fra den 
økonomiske situation.  
 
Administrationen erkendte at der var sket 
denne fejl og beklagede.  



4) 4.indkommet forslag: 
Legepladssagen 
(mistillidsvotum til bestyrelsen)  

 
Allan Larsen informerede fremmødte be-
boer om baggrunden for mistillidsvotum 
over for bestyrelsen. 
Allan Larsen spurgte bestyrelsen hvorfor 
de har besluttet at indhente tilbud på lege-
pladser når afdelingen har vigtigere pro-
jekter i afdelingen end legepladser på 
2.6 million kr. 
Allan mente at der skulle laves en streg i 
sandet og afdelingen skulle se fremad. 
 
Bestyrelsen informerede om hændelses-
forløbet omkring legepladserne i afdelin-
gen. 
Bestyrelsen og driften indkaldte 3 firmaer 
til møde og gennemgang af området for 
besigtigelse og vende de ønsker der var 
omkring indretningen af de forskellige går-
de. 
Herefter blev mødet afsluttet med at fir-
maerne skulle fremsende tilbud til Driften 
og bestyrelsen.(fastsat dato) 
Herefter blev tilbud gennemgået og der 
blev valgt et firma ud fra pris. 
 
Bestyrelsen afholder et arrangement for 
afdelingens børn for at veje stemningen 
for ønsker til legepladser. 
 
Da bestyrelsen bliver bekendt med afde-
lingens økonomi bliver projektet standset. 
 
Der var flere indlæg fra beboere omkring 
mistillidsvotum som blev drøftet. 
 
Punktet gik til skriftlig afstemning og resul-
tatet blev 
 
Ja = 52 
Nej = 82 
 
 
 

 

 
 



 


